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PROTOKÓŁ Nr X/2019 
dziewiątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 23 listopada 2019 roku 

w Miejskim Ośrodku Kultury 

w Jezioranach przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  powitał 

wszystkich przybyłych na X sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył X sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego               

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – lista 

obecności radnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu, lista obecności sołtysów stanowi 

załącznik nr 33.  

Na sekretarza obrad powołano Radnego Cezarego Ciborskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 9:30 zakończono o godz. 11:00. 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Proszę Państwa to zaciemnienie to nie 

to, że Rada zeszła do podziemia, tylko po prostu obrazki wiszą i dlatego zrobiło się Nam 

troszeczkę ciemniej. Proszę Państwa, w ostatnim czasie odeszła od Nas, zmarła mama Naszej 

koleżanki Pani Karoliny. Pani Karolino w imieniu całej Rady i osobistym wyrazy 

najgłębszego współczucia proszę przyjąć. 

 

1.Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady - "Zaczynamy od realizacji porządku. 

Wszyscy Państwo otrzymaliście porządek dzienny obrad. Czy ktoś z Państwa wnosi jakieś 

uwagi? Jeśli nie to uważam, że porządek został zaakceptowany". 

 

2. Informacja dotycząca podatku rolnego i leśnego na rok 2020. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – "Czy ktoś z Państwa, Pani Sekretarz może czy Pani Skarbnik 

chciałaby powiedzieć". 

 

Sekretarz Gminy-Danuta Zawolska odczytała informację dotyczącą podatku rolnego                        

i leśnego na rok 2020, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – "Dziękuję bardzo. Ta sprawa była również omawiana                           

na spotkaniu Pana Burmistrza z sołtysami i została przez Państwa sołtysów zaakceptowana". 
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3.Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek  

podatku od nieruchomości w 2020 roku. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – "Sprawy były omawiane na komisjach, ale może ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos, ktoś z Państwa, z kierownictwa". 

 

Sekretarz Gminy-Danuta Zawolska - "Stawki podniesiono minimalnie gdzieś około                      

2% zwyżki co powoduje, że ogólne naliczenie podatku w stosunku do roku poprzedniego, 

wzrost jest około 60 000 zł".  

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały.  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś ma jakieś pytania dotyczące projektu uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za" 

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/81/19 w sprawie określenia wysokości stawek podatku                            

od nieruchomości w 2020 roku, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie  

z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i urządzeń cmentarnych 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Uchwała była też omawiana na komisji. Czy ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?".  

Pytań nie było. 

 

Radny Andrzej Szuwalski  odczytał projekt uchwały.  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi                  

do tej uchwały?". 

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 13 głosów "za" 

(13 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/82/19 w sprawie ustalenia opłat za korzystanie  

z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i urządzeń cmentarnych, 

 która stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki  

opłaty za pojemnik lub worek 

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały.  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za" 

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/83/19 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty                                      

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty                          

i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek,  

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Wierzbicki odczytał projekt uchwały.  

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Przewodniczący Rady wznowił X Sesję Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za" 

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/84/19 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, która stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami i stosowania bonifikat 

 

Radny Andrzej Szuwalski  odczytał projekt uchwały.  
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Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za" 

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/85/19 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

gospodarki nieruchomościami i stosowania bonifikat,  

która stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej we Franknowie położonej na 

działkach nr 222, 223, 224 do kategorii drogi gminnej publicznej i ustalenia jej przebiegu 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Wierzbicki odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za" 

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/86/19 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej we Franknowie 

położonej na działkach nr 222, 223, 224 do kategorii drogi gminnej publicznej i ustalenia 

jej przebiegu, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej we Franknowie położonej na 

działkach nr 222 i 225 do kategorii drogi gminnej publicznej i ustalenia jej przebiegu 

 

Radny Cezary Ciborski odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za" 

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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podjęła uchwałę nr X/87/19 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej we Franknowie 

położonej na działkach nr 222 i 225 do kategorii drogi gminnej publicznej i ustalenia                    

jej przebiegu, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Jeziorany 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Wierzbicki odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego  - 12 głosów "za" i  2 głosy 

"wstrzymujące się" (14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16  do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "W czasie komisji wstrzymałem się, a teraz byłem za. A Ja po 

prostu przemyślałem, byłoby to nie ładne, kiedy swoje już wypiłem, a innym chce zabronić. 

Także byłoby to nie ładne, a po za tym zastanawiam się, w jaki sposób Burmistrz ma                         

to wykonać". 

 

podjęła uchwałę nr X/88/19 w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Jeziorany 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Kwestia była również omawiana w czasie komisji, to jest Nasze 

drugie podejście, jak dobrze zrozumiałem Panią Sekretarz do tego, albowiem poprzednie, 

Nasza uchwała w tej sprawie została odrzucona przez Wody Polskie, natomiast być może                   

ta poprawiona już się Wodom Polskim bardziej spodoba". 

 

Radny Andrzej Szuwalski odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za" 

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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podjęła uchwałę nr X/89/19 w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody                         

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany                   

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                     

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok 

 

Radny Cezary Ciborski  odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za" 

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/90/19 w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany                   

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2020 rok, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad ustalenia i wysokości diet oraz 

zasad ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady 

Miejskiej 

 

Radny Andrzej Szuwalski  odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Jako, że mowa o pieniążkach, to warto 

powiedzieć, że tą uchwałą My nie podnosimy sobie niczego, żeby nie było, niczego, że Radni 

sobie tutaj w Gminie podnoszą, nie, po prostu ustawowo zmuszeni byliśmy do powołania 

kolejnej komisji i koniecznie uchwałą, członków tej komisji zrównać z członkami innych już 

istniejących komisji. A co do kosztów przejazdu, proszę Państwa w ostatnich pięciu latach nie 

zdarzył się ani 1 kilometr takiego przejazdu, także to jest tylko, żeby zaspokoić potrzeby 

urzędowe. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego - 12 głosów "za" i 2 głosy 

"wstrzymujące się" (14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/91/19 w sprawie zasad ustalenia i wysokości diet oraz zasad 

ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady 

Miejskiej, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany 

na lata 2019-2030 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Jak już wielokrotnie podkreślałem, wszystko zawsze było 

szeroko omawiane na komisjach. Zresztą Państwa serdecznie zapraszam na bywanie na tych 

komisjach, bo się Państwo dużo więcej o tej Gminie dowiecie, niż z czystych głosowań na 

sesji. Ale może w dwóch, trzech słowach Pani Skarbnik chciałaby zabrać głos? Nie widzę 

wielkiej chęci mówić, w związku z tym odstępuję od tego i liczę że wszyscy mniej więcej 

wiedzą o co chodzi, a jeśli nie to mogą się jeszcze dopytać. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych 

chciałby zabrać głos?".  

Pytań nie było.  

 

Radny Cezary Ciborski  odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś uwagi dotyczące tej 

uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego - 13 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się" (14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

podjęła uchwałę nr X/92/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jeziorany na lata 2019-2030, która stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Moje uwagi do budżetu są takie same jak przy poprzedniej, ale 

zapytam czy Pani Skarbnik chciałaby? Jeśli nie to może ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby 

zadać jakieś pytanie?". 

Pytań nie było. 

 

 Radny Andrzej Szuwalski  odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jakieś 

uwagi dotyczące tej uchwały? ".  

Pytań nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego - 13 głosów "za" i 1 głos 

"wstrzymujący się" (14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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podjęła uchwałę nr X/93/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok,  

która stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Wyczerpaliśmy blok uchwał i ogłaszam 10 minutową przerwę". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki wznowił X Sesje Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

4. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

Burmistrza Jezioran, Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz radnych. 

 

Sekretarz Gminy Danuta Zawolska odczytała pisma z Warmińsko-Mazurskiego Urzędu 

Wojewódzkiego i od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olsztynie w sprawie oświadczeń 

majątkowych Burmistrza Jezioran, Przewodniczącego Rady i radnych.  

 

Pismo Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie z dnia 11 października 

2019 roku znak IN-IV.414.90.2019, IN-IV.414.106.2019, które stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. 

 

Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olsztynie z dnia 15 października 2019 roku znak 

2813-SKA3.4020.5.448.2019, które stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olsztynie z dnia 9 października 2019 roku znak 

2813-SKA3.4020.5.428.2019, które stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu to pomyłka z tą datą, to 

usprawiedliwia, że człowiek jak się rodzi jest tak mały, że nie zna się na kalendarzu". 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Jezioran Maciej Leszczyński - "Panie Przewodniczący, Szanowni Radni 

sprawozdanie z działalności między sesjami.  

 

1. Informacja ze sprzedaży mienia: 

- sprzedano działkę nr 105/2 o pow. 6500 m
2
 położoną w obrębie Kiersztanowa w przetargu 

ustnym nieograniczonym - osobie fizycznej za kwotę prawie 32.000 zł. 

2.  Wykonane zadania gospodarcze:  

1. Wycięto i wywieziono krzaki z drogi Jeziorany– Studzianka,  Jeziorany– Kiersztanowo, 

Kolonia Radostowo. 

2. Wycięto krzaki, uporządkowano plac  gminny w Żardenikach.  

3. Wycięto  2 drzewa  i przycięto gałęzie drzew  na ul. Sienkiewicza.  

4. Wycięto  16  drzew na drogach   Modliny – Potryty, Potryty – Wilkiejmy, 

 popiłowano i przygotowano na opał do świetlic wiejskich. 
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5. Rozwieziono  drewno  do świetlic  –  do 18 miejscowości. 

6.  Uporządkowano  park za Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Jezioranach, 

wywieziono wycięte krzaki. 

7. Wykonano prace porządkowe na cmentarzu ewangelickim w Jezioranach. 

8. Przeprowadzono naprawę  dróg gruntowych poprzez rozwiezienie i rozplantowanie 

stabilizacji i gruzu na drogach: Kolonia Piszewo, Kolonia Olszewnik,                          

Kiersztanowo - Zerbuń, Kolonia Radostowo, Kolonia Olszewnik, Kolonia Derc, Kolonia 

Franknowo. 

9. Załatano dziury w asfalcie masą asfaltową na zimno w Jezioranach na Placu Zamkowym,  

Placu Jedności Narodowej,  Placu Reja i na ul. Asnyka. 

10. Ułożono kostkę polbruk pod urządzenia do ćwiczenia w miejscowości Krokowo. 

11. Wykonano podjazd pod wiatę na śmietniki ul. Sienkiewicza. 

12. Założono  rynny na budynku gospodarczym w Szkole Podstawowej we Franknowie.  

13. Wykonano remont spalonego dachu na budynkach gospodarczych ul. Asnyka. 

14. Zamontowano  tablice informacyjne oznaczające miejsca zamieszkania na terenie sołectw 

Jeziorany Kolonie, Ustnik, Polkajmy, Kiersztanowo, Kostrzewy, Krokowo, Lekity, 

Studnica, Wójtówko dalsza część montowania tych tabliczek będzie w najbliższym 

tygodniu. 

15. Naprawiono  dach  na świetlicy wiejskiej w miejscowości Studzianka. 

 

3. Zawarte umowy 

 Zawarto umowy na odśnieżanie, zwalczanie śliskości na ulicach, placach, drogach 

gminnych. Państwo Sołtysi będą mieli dostarczony plan, które drogi kto będzie obsługiwał, 

żebyście Państwo mieli też bezpośredni kontakt. Przypomnę, że kwota dla wszystkich 

wykonawców jest jednakowa. Są to Nasi miejscowi przedsiębiorcy i np.; Pan Marek 

Andrzejewski ma 21.4 km, Pani Marzena Zalewska 10.1 km, Pan Radosław Zawadzki                   

8.1 km, Pan Rafał Zalewski 19.5 km, Pan Zbigniew DOMDREV 6.4 km, także Państwo będą 

poinformowani. Koszt to jest za jedną godzinę sprzętu przy odśnieżaniu to jest 151,20 zł 

brutto, natomiast jeśli chodzi o zwalczanie śliskości to jest 194,40 zł.                                                      

 W dniu 25 października 2019 r. podpisano umowę o dofinansowanie projektu  

"Opracowanie i wdrożenie  e- usług dla społeczeństwa Gminy Jeziorany". 

Całkowita wartość projektu wynosi  1 692 000,00 zł. 

Dofinansowanie na realizacje projektu wynosi 1 438 000,00 zł, co stanowi 85% kwoty 

wydatków kwalifikowanych. 

Okres realizacji projektu zaczyna się od stycznia 2020 r. do końca grudnia. 

 

       W dniu 31 października 2019 r. zawarto porozumienie z Powiatem Olsztyńskim                          

w sprawie realizacji zadania pn. "Remont dróg powiatowych nr 1434 N ( ul. Sienkiewicza) 

oraz nr 1483N ( ul. Wipsowska)  znajdujących się na terenie miasta Jeziorany". 

Powiat finansuje 50 % kosztów realizacji zadania tj. nie więcej niż 46.740 zł . 

Termin realizacji zadania do 31.12.2019r. Jak Państwo pewnie widzieliście prace remontowe 

jeszcze trwają. 
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 Drodzy Państwo chciałbym jeszcze uspokoić tych dwoje Państwa, którzy                             

się wstrzymywali od głosu jeśli chodzi, o wydawałoby się bzdurną uchwałę, która dotyczy 

spożywania alkoholu w wyłączności jeśli chodzi o Miejski Ośrodek Kultury. Oczywiście,  nie 

chodzi tutaj o jakieś publiczne pijaństwo, tylko chodzi o to, że jak jest wystawa, czy jakieś 

spotkanie, żeby można było wypić symboliczną lampkę wina i tutaj musimy być ostrożni 

drodzy Państwo, dlatego, że jesteśmy doświadczeni, chociażby remontem przez Księdza 

bramy i to co się później stało, to całe finansowanie, to chciałbym Państwu powiedzieć, że                 

w tej chwili dmuchamy na zimne i dlatego nie wiem jak to nazwać, ale nawet jeżeli ktoś stara 

się postępować w ten sposób, czy przysłowiowym kieliszku czy lampce wina, mógłby ktoś 

podać, że My w miejscu publicznym,  ktoś, My, Państwo spożywamy lampkę wina, alkohol 

to mogłaby z tego powstać afera porównywalna chociażby do tego remontu bramy kościelnej. 

Dlatego chcemy tego uniknąć, a przypominam Państwu, to nie jest pandemia Jezioran czy 

Naszego w ogóle społeczeństwa w Polsce, bo idiotów w Polsce rodzi się pewnie nie dużo,                

są zawsze tak sprytnie rozlokowani, że ma się wrażenie, że oni są wszędzie, dlatego drodzy 

Państwo, dlatego taka uchwała, tak to robimy, po to, żeby podobnych scen po prostu nie było. 

Dziękuję bardzo". 

 

 Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Jedyne co mógłbym dodać, prosić Pana 

Burmistrza, nie używajmy słowa "bzdurne" przy uchwałach Rady Miejskiej. Będę wdzięczny. 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zadać jakieś pytania ". 

 

Radny Krzysztof Nachiło - "Ja tylko powiem do Pana Burmistrza słowo. Jeśli chodzi                         

o spożywanie alkoholu. Panie Burmistrzu dochodzi do takich absurdów w Polsce, że w USC 

były problemy, jak lampka szampana, też dochodziło do takich sytuacji. Niektórym się nie 

podobało, że w Urzędzie tak jest". 

 

6.  Interpelacje i wnioski radnych. 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie?". 

Pytań nie było. 

 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Wszyscy Państwo na sali macie prawo zabrać głos. Bardzo 

proszę Panie Sołtysie". 

 

Sołtys Sołectwa Radostowo Józef Adamiec - "Ja mam taką prośbę, żeby Państwo                          

się przychylili do letniego zbierania odpadów selektywnych no 2 razy w miesiącu, nie raz,                

a dwa, żebyście się nad tym pochylili. To Mój taki wniosek". 

 

Burmistrz Jezioran - "Przymierzamy się do tego, żeby w tych okresach tak jak Pan mówi 

Panie Józefie, to bardzo cenna uwaga i Ja już chyba w zeszłym roku o tym wspominałem tak, 

że chcielibyśmy, od maja kiedy jest wzmożona ta ilość plastików, że od maja do końca 
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sierpnia, żeby dwa razy, wtedy na wsiach zbierać tak, bo wiemy co się dzieje w tej chwili               

w Radostowie jak był jeden transport.  

 Proszę Państwa to Nas niezwykle cieszy, bo My mamy w tej chwili bardzo przyzwoity 

odzysk z selektywnej zbiórki i oczywiście ta zbiórka kosztuje, bo kosztuje 12.500 zł zbiórka 

samej selektywnej zbiórki i abstrahując od tego, czy Ja mam inne zdanie na temat zbierania 

selektywnej zbiórki, wożenia tego do Olsztyna w całości i wtedy mniejszych kosztów 

związanych z obsługą samej selektywnej, to tak czy inaczej Nas to cieszy, czyli około                     

30 ponad 30% w tej chwili, jakby łapiemy ten współczynnik. Tylko chciałbym, żebyście 

Państwo wiedzieli i dobrze dziękuję Panie Józefie, że Pan to wywołał tak naprawdę, bo My        

w przyszłym roku będziemy musieli osiągać współczynnik 40%, a za 2 lata 50 %                              

i podejrzewam, że wtedy się zderzymy z tym, że nie będziemy mogli tego osiągnąć.  

 Jeżeli już jestem, przepraszam Panie Przewodniczący to chciałbym również 

wspomnieć o tym, co dotyczyło tegorocznej, tej podwyżki cen dla każdego mieszkańca,  jeśli 

chodzi o wywóz śmieci i odbieranie śmieci bytowych, to pamiętają Państwo,  jak mówiliśmy 

o tym, co determinowało tą cenę czyli ta cena na bramie ZGOK - u plus te zobowiązania, 

które mieliśmy wobec ZGOK- u w sumie 340.000 zł, o których już mówiłem, czyli to co nie 

uregulowana sytuacja poprzedników, jeśli chodzi o wywóz śmieci to wszystko dzięki też, 

dużej pracy Pani Skarbnik, bo to nie jest łatwe, ale liczyliśmy, że przez te miesiące Nam się 

uda jakąś nadwyżkę zebrać, żeby pokryć te straty, które są związane ze spłacaniem 340.000 

zł, ale w tej chwili ta ustawa, która weszła powoduje to, że będzie oddzielne konto w Gminie, 

czyli Gmina już na pewno nie będzie mogła już zarobić na śmieciach, zresztą Gmina tego 

nawet nie chce, ale tyle ile zbierzemy to tyle musimy wydać. Tylko proszę pamiętać                           

o jednym, to co zakładamy, to My stu procent nie zbieramy, tak jest zawsze. Czyli My 

wszystko musimy wydać, to co na cele śmieciowe oczywiście, nie możemy sobie na inne 

cele, czyli też nie ma takiej możliwości, żebyśmy zrobili podwyżkę np. wyższą i Nam by 

zostawało na koniec roku z tego 30.000 czy 50.000. Czyli to co rozmawialiśmy wcześniej, 

któregoś razu, to teraz ta sytuacja z tymi 340.000 zł to są newraki po prostu, to poszło w błoto 

i nawet słyszycie Państwo, wszyscy słyszą jak wygląda sytuacja śmieciowa w tej chwili                     

w Polsce tak, ile kosztują śmieci w innych miastach, ile kosztują w Warszawie już mówiliśmy 

o tym od m
2
, od zużycia wody, różne przyjmują Gminy stawki. My przyjęliśmy od osoby,                   

ale mniej więcej My się z tym wszystkim w jakiś sposób pokrywamy, a na pewno nie 

zwrócimy tego co musieliśmy wydatkować dodatkowo w tym roku. Dziękuję bardzo". 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję bardzo. Ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos? 

Bardzo proszę". 

 

Sołtys Sołectwa Studzianka Grzegorz Wardzyński - "Panie Burmistrzu miejscowość 

Studzianka chodzi mi o odśnieżanie, który przedsiębiorca będzie, bo widzę, że jest nie ujęte". 

 

Burmistrz Jezioran - "Panie Grzegorzu to porozmawiam z Panem Wacławem i zobaczymy 

dlaczego. Panie Grzegorzu, gdzieś tutaj w tym wypisie zostało nie ujęte, bo na pewno to jest 

kilometrowo". 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa?. Jeśli nie, to uważam ten 

punkt za wyczerpany. 
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8. Przyjęcie protokołu IX sesji. 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Kto z Pań i Panów Radnych miałby jakieś uwagi do 

protokołu?". 

Uwag nie było. 

  

Po czym Rada przystąpiła do głosowania  w wyniku, którego jednogłośnie - 14 głosów "za"  

(14 radnych obecnych). 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Przyjęto protokół IX Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

  

8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Pan Bogusław Wierzbicki - "Pan Burmistrz robi to awista, ale może coś Panie Burmistrzu. 

Nie ma więc dziękuję bardzo". 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że X Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona. 

 

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

  /-/ Anna Brakoniecka           /-/ Bogusław Wierzbicki 


